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 Nova pijaca koja je trenutno smjeÅ¡tena u banjaluÄ•kom naselju Lazarevo u  dogledno vrijeme trebalo bi da bude
izmjeÅ¡tena u prigradsko naselje  DragoÄ•aj. 

"Jednostavno, Lazarevo viÅ¡e nije predgraÄ‘e veÄ‡ dio urbane gradske zone i  zbog toga pijaca treba da bude
premjeÅ¡tena", izjavio je portparol  Administrativne sluÅ¾be grada Milenko Å ajiÄ‡ i dodao da prema Planu  razvoja
grada do 2015. godine i Regulacionom planu za DragoÄ•aj, u tom  naselju postoji povrÅ¡ina predviÄ‘ena za
premjeÅ¡tanje Nove pijace. 
 
 "Kada  Ä‡e taÄ•no doÄ‡i do realizacije ovih aktivnosti, ne moÅ¾emo precizno reÄ‡i,  jer je to u nadleÅ¾nosti
rukovodstva AD "TrÅ¾nica"", istakao je Å ajiÄ‡ za  "Glas Srpske".
 
 MeÄ‘utim, rukovodstvo gradske "TrÅ¾nice" tvrdi da joÅ¡ uvijek nije poznata lokacija na koju Ä‡e "preseliti" Nova pijaca.
 
 -  Kada Administrativna sluÅ¾ba grada rijeÅ¡i imovinsko-pravne odnose i  Regulacionim planom odredi lokaciju, mi
Ä‡emo postupiti po njemu -  istakla je portparol "TrÅ¾nice" NataÅ¡a BaÅ¡tinac.
 
 Trgovci sa Nove pijace su rekli da je izmjeÅ¡tanje potpuno nepotrebno, jer Ä‡e im se tako naÄ•in dodatno oteÅ¾ati
uslovi za rad.
 
 Sa  druge strane, stanovnici ulice BraÄ‡e Podgornik u banjaluÄ•kom naselju  Lazarevo pozdravljaju ovu odluku
nadleÅ¾nih u gradskoj upravi i Å¾eljno  iÅ¡Ä•ekuju njenu skoraÅ¡nju realizaciju.
 
 "Å½elimo da se Å¡to prije  stoÄ•na i auto-pijaca isele sa ovog prostora, koji poslije pijaÄ•nih dana  izgleda kao
smetljiÅ¡te. U nekoliko navrata kontaktirali smo sa gradskim  vlastima u vezi sa ovim problemom, ali izgleda da Ä‡e on
biti rijeÅ¡en  iskljuÄ•ivo izmjeÅ¡tanjem pijace na neku novu lokaciju", saglasni su  stanovnici ove ulice.
 
 Izvor vijesti: BLLIVE
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